

《单词百科:pneumonosis是什么意思?pneumonosis怎么发音?pneumonosis的解释和用法》

英语单词pneumonosis是什么意思?pneumonosis怎么读?pneumonosis怎么发音?简答网为您整理了pneumonosis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



pneumonosis怎么读

pneumonosis的读音:[nju:m 'n s s]

pneumonosis的意思

1、肺脏疾病;

pneumonosis的双语例句

1、The Analysis of Cytologic Examination for 65 Unknown Cause Pneumonosis Cases

不明原因肺部疾病的细胞学检查65例结果分析

2、The results showed that 5 tu dose of tuberculin um was the standard dosage in clinical practice. The tuberculin test negativity rate was 3.1% in the tuberculosis group, 43.9% in the patients with bad cancer group and 28.9% in the other pneumonosis group.

结果表明：临床应用中以5~U结素皮试为宜，5~UOT试验结核组阴性率为3.1%，恶性肿瘤组为43.9%，其它肺部疾患为28.9%。

3、Analysis of closed drainage treatment for chronic pneumonosis incorporating spontaneous pneumothorax: a report of 42 cases

慢性肺病合并自发性气胸42例闭式引流治疗分析

4、Conclusion: By full-preparing 、 well-anesthesia and accurate operation, most of the aging patients with pneumonosis can tolerate bronchofiberscopy.

结论：高龄肺病患者在围检查期做好充分的相应准备，麻醉充分，准确操作，绝大多数可以耐受纤支镜检查。

5、The value of bronchofiberscopy in aging patients with pneumonosis

高龄肺病患者纤支镜检查的价值

以上是简答网为您整理的pneumonosis怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于pneumonosis的用法、pneumonosis的释义、pneumonosis的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pneumonosis>